
Ett	verb	är	något	man	gör

Hon går till	skolan

Han	studerar svenska.	

går,	studerar	är	verb	 (	något	man	gör).

Det	finns	några	vanliga	verb	som	vi	kallar	för	''hjälpverb''
Det	är	till	exempel:	
måste,	ska,	vill,	brukar,	kan,	får	

Ett	hjälpverb	står	tillsammans	med	ett	annat	verb.

Ex:	Jag	ska	gå till	skolan.							Ska+	gå	

Jag	kan	prata lite	svenska.				Kan+	prata	

Jag ska åka	till	Stockholm	i	morgon=	När	man	pratar	om	framtid.
Jag	vill åka	till	Stockholm	=	Jag	tycker	om	Stockholm.	
Jag	får åka	till	Stockholm	i	morgon	=	Ex	:	Min	chef	säger	att	det	är	ok	att	åka	till	Stockholm.	Det	är	ok.	
Jag	måste åka	till	Stockholm	i	morgon	=	Det	är	viktigt.	
Jag brukar åka	till	Stockholm	=	Jag	är	ofta	i	Stockholm.	En	gång	varje	månad	eller	varje	lördag	exempelvis.	

OBS!	“får”	also	means	 “sheep”.	
Singular	form	is	“ett	 får”	and	plural	form	is	“får”	 (	plural	forms	that	ett-words	 ending	with	a	consonant	
stays	the	same	 in	plural).	
So	now	I	hope	you	can	understand	this	classic	 play	on	words:
–								 Far,	får	får	får?
–								 Nej,	får	får	lamm.

Efter	hjälpverb	kommer	
infinitiv	

Infinitiv	slutar	på	vokal
''	 a	''

Hjälpverb+	infinitiv
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